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Abstract:

The researcher tackled a problem that is there a correlation between the
level of physical fitness in its indicators (speed and permanence,
strength, flexibility and agility) for the student, and his academic
achievement in the intermediate phase and the researcher used the
descriptive method using a sample of 250 students intentionally, using
several tests (quick run, Mini Cooper test, pump, Sargent's test, and run
back test.), the data were treated statistically through the spss 19
program. Finally, the researcher and mathematical evidence found true
the hypothesis that there was a strong positive correlation between the
level of fitness in its indicators and the student's mathematical
achievement.

Key words : fitness; Educational achievement; Intermediate phase.

Résumé

Le chercheur s'est penché sur un probleme a savoir, existe-t-il une
relation associative entre le niveau de forme physique dans ses
indicateurs (vitesse et permanence, force, souplesse et agilité) de 1'éleve et
sa réussite scolaire au palier moyen .Le chercheur a utilisé une approche
descriptive en basant sur une échantillon de 250 éleves intentionnellement
en appuyant sur différents tests ( course rapide, test mini couper , les
pompes, test sergent , course revenir ) les données ont été traitées
statistiquement via le programme spss 19 .Enfin le chercheur a pu prouvé
la validité de 1'hypothése qui montre une forte relation associative entre
la forme physique et le résultat scolaire de 1'éleve

Mots clés : la forme physique, le résultat scolaire, le palier moyen.
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